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Vážený pán poslanec, 
 
vo veci Vami podanej interpelácie zo dňa  13.11. 2007 Vám oznamujem 
nasledovné: 
 
Dňa 08.10.2007 sa uskutočnilo  v Staromestskej sieni tunajšieho 
miestneho úradu stretnutie obyvateľov predmetného bytového domu 
a zástupcov mestskej časti za účasti zástupcu starostu MUDr. Petra 
Tatára a vedúceho právneho oddelenia JUDr. Mareka Šujana. Na tomto 
stretnutí bola pozornosť venovaná aj predmetnej petícii a boli 
zodpovedané témy v nej uvedené. Listom zo dňa 16.11.2007 bola petícia 
písomne vybavená.  
 
V súčasnej dobe sa pripravuje odpredaj bytov v tomto bytovom dome 
podľa zákona č. 182/1993 Z. z. o vlastníctve bytov a nebytových 
priestorov v znení neskorších predpisov  do vlastníctva ich nájomcov. 
Nedoriešenou otázkou zatiaľ ostala výška náhrady investícií, ktoré vložil 
predchádzajúci držiteľ – Družstvo Kotva do tejto nehnuteľnosti. 
Ustálenie výšky týchto nákladov môže mať vplyv aj na konečné 
stanovenie ceny bytov podľa uvedeného zákona. Nebytové priestory sú 
vo vlastníctve hlavného mesta a v správe mestskej časti.  
 
  
S pozdravom  
  
 
 
 
 
Vážený pán 
Mgr. Sven Šovčík 
Bjorsonova 5 
811 05  Bratislava 1 
 


